
6  —  ÀNCORA —  17 juliol 2014

EL PLE EXTRAORDINARI DEL PASSAT DIVENDRES 
VA TRACTAR EL TEMA DEL GESTOR TURÍSTIC I LA SEVA
RENÚNCIA AL CÀRREC

L’oposició de l’Ajuntament de Sant Feliu de Guíxols (Tots per Sant
Feliu, ERC, el PP i ICV) va recriminar el passat divendres dia 11 a l’e-
quip de govern (CiU i PSC) manca de transparència en el procés de
contractació d’un gestor turístic, segons va informar DdG. La crítica es
va fer en la celebració del ple que l’oposició va forçar per tractar aques-
ta contractació i per aprovar la convocatòria d’una comissió que inves-
tigui la necessitat de la contractació i el seu procediment. El cas és que
després de dues hores de debat i de la crítica de manca de trans-
parència, la regidora de la Promoció de la Ciutat, Pilar Giró, va comu-
nicar que la persona contractada havia presentat la seva renúncia, no
en paper, però “sí una manifestació verbal”. Una revelació que va
encendre el regidor, Jordi Vilà, que va ser directe en referència al
govern: “Sou uns mentiders”, per no haver-ho dit des de l’inici. Giró va
afegir que el govern valora si accepta la renúncia per no treballar a
gust i sota tanta crítica. L’oposició va respondre que la seva crítica és
al procediment de contractació, no a la persona. 

El ple, doncs, estava convocat per l’oposició amb l’objectiu de cons-
tituir aquesta comissió, integrada per representants de tots els grups
municipals. La proposta va ser tombada pel govern, amb majoria, però
amb una contraproposta, també per estudiar el procés de contractació:
una comissió integrada per experts externs en administració. Una deci-
sió que no convenç l’oposició ja que sospiten que el resultat serà el
que convingui al govern. Un pensament similar tenien els grups de l’o-
posició respecte la contractació. Així, van posar de manifest amb docu-
mentació que l’adjudicatari va demanar el passat 19 de maig l’expe-
dient de certificats tributaris, una informació de l’Agència Tributària que
els ajuntaments requereixen a les persones que contracten perquè els
facin serveis. El cas és que l’informe sobre la puntuació que havia
obtingut en el concurs de contractació no es va saber fins l’en-

SANT FELIU ACULL LA JORNADA CIENTÍFICA
2014 DE L’IDIBGI

L’acte va comptar amb la
presència de Vicenç Martínez,
director de l’ICS Girona i IAS;
Ramon Moreno, vicerector de
Planificació, Innovació i
Empresa de la Universitat de
Girona; Francesc Soler, director
de l’ICO Girona; i Gabriel
Capellà, responsable de
Recerca i Innovació en Salut del
departament de Salut de la
Generalitat de Catalunya. Tots
ells  coincidiren en destacar la
importància de l’IDIBGI per ver-
tebrar i potenciar la recerca en
biomedicina i salut a les comar-
ques gironines.

Albert Barberà va agrair la
col·laboració de l’Ajuntament de
Sant Feliu, que ha cedit l’equi-
pament per a la celebració de
les jornades. D’aquesta mane-
ra, el consistori es converteix en
el primer “Amic de l’IDIBGI”,
una iniciativa que pretén captar
fons per promoure i millorar la
recerca a l’àmbit gironí. 

Està previst que aquestes jor-
nades es repeteixin anualment.
/ IDIBGI.

ES TANCA EL VI FESTIVAL INTERNACIONAL DE
CASTANYOLES AMB UN BALANÇ MOLT POSITIU

Alt nivell artístic i musical, un
programa excepcional i amè de
música clàssica, música espa-
nyola, dansa barroca, jazz i fla-
menc, juntament amb una orga-
nització impecable, són els
comentaris més freqüents pel
Concert de la VI Trobada de
Castanyoles, celebrat en el 
Teatre Auditori Municipal Narcís
Masferrer el dissabte passat 5
de juliol. Aquest concert, prota-
gonitzat per vint artistes, per-
tany a les activitats realitzades
dins del VI Festival Internacio-
nal de Castanyoles que ha tin-
gut lloc a Sant Feliu de l’1 a l’11
de juliol. Altres actes s’han suc-
ceït entorn de les castanyoles
com van ser la Conferència
Història de les Castanyoles i la
seva presència en l’Espanya
Colonial, cursos de castanyoles
de concert, master class de

dansa barroca i el Concert de
Teresa Laiz & Co. a l’ermita de
Sant Amanç, divendres passat
11 de juliol, el qual va donar tan-
cament al festival.

La directora i fundadora del
Festival Internacional de Casta-
nyoles, Teresa Laiz, considera
que el festival, després de sis
edicions, està consolidat i pre-
parat per assumir nous reptes
artístics més ambiciosos, per la
qual cosa buscarà el suport i
recolzament  d’entitades que
permetin avançar i posicionar al
festival en un lloc més destacat
com a esdeveniment d’interès
cultural a nivell internacional
amb l’objectiu de donar a conèi-
xer les castanyoles en totes les
seves facetes, tant d’acompan-
yament a la dansa en els diver-
sos estils, com d’instrument
solista de concert. / TL.

L’IDIBGI (Institut d’Investiga-
ció Biomèdica de Girona) va
celebrar el passat divendres dia
11 la seva Jornada Científica
2014 a la Sala de Congressos
de Sant Feliu, ubicada a les
dependències de l’antiga biblio-
teca del Monestir benedictí.
Més de 70 investigadors de
l’entitat i alguns professionals
de l’Hospital de Palamós expli-
caren les recerques que estan
duent a terme. 

Segons Albert Barberà, direc-
tor de l’IDIBGI, la trobada ha
servit per convertir-se en un
espai de coneixement que ha
de permetre crear noves sinèr-
gies entre els diferents grups
que integren l’institut. També es
va reflexionar sobre els reptes
de futur i el paper fonamental
de la recerca i com pot revertir
directament en la societat i en la
salut i benestar de les perso-
nes. A més, ha permès fomen-
tar la participació dels investiga-
dors joves, que han tingut l’o-
portunitat de presentar els seus
treballs de recerca.
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LA JUNTA LOCAL DE SEGURETAT TRACTA EL TEMA DE LES
CÀMERES DE VIGILÀNCIA A SANT FELIU

L’Ajuntament de Sant Feliu ha posat en marxa els mecanismes per
a la instal·lació de càmeres de seguretat a diversos punts del munici-
pi: urbanitzacions  i a l’estació d’autobusos. Els representants munici-
pals van plantejar aquesta iniciativa a la Junta Local de Seguretat for-
mada per Policia Local, Mossos d’Esquadra, Guàrdia Civil i Policia
Nacional, que hi ha donat el vistiplau. Segons el cap de la Policia
Local, de manera immediata es col·locaran les càmeres de videovi-
gilància a la comissaria del cos. Concretament, serà una reposició ja
que n’hi havien anteriorment, que van quedar malmeses. L’altra càme-
ra que s’instal-larà és a les proximitats de l’estació d’autobusos per
controlar el trànsit que baixa per la ronda de Ponent.

Quant a les càmeres de seguretat en altres llocs, el tema encara
està en els inicis de la tramitació atès que s’ha de fer un estudi de les
urbanitzacions on són més necessàries. Després, s’haurà de fer tota
la tramitació necessària per a la seva instal·lació per respectar la llei
de protecció de dades, cosa que és complexa. De fet, el batlle ha
posat sobre la taula la voluntat de col·locar tant càmeres que controlin
les matrícules dels vehicles com aparells que ho facin de les persones.

D’altra banda, l’alcalde ha precisat que els darrers mesos hi ha
hagut un important descens en robatoris en habitatges, fruit de les
detencions que es van produir contra les bandes de joves que els
cometien. Joan Alfons Albó ha explicat que a Sant Feliu aquests
assalts havien arribat a un pic durant els tres primers mesos de l’any
i s’havien concentrat en vivendes dels barris de Sant Elm, Les
Bateries i Sant Pol. Arran de les citades detencions, la xifra d’a-
quests delictes ha patit un descens a números més comuns, afegint
que també hi ha hagut un descens en els robatoris a l’interior de
vehicles, els quals eren comesos en la seva major part per un home,
segons informacions del DdG.
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